
 Interpellationssvar 

 2023-12-06 

 

 

Johan Asplund, Kristdemokraterna ställde en interpellation daterad 2023 11 16 till Tekniska 

nämndens ordförande, Mariette Nicander, angående möjligheterna till att ansluta till kommunalt 

vatten. 

 

Frågor som ställdes var; 

Varför får den sökande negativa svar, när det finns möjligheter i regelverket att skriva avtal, som är 

anpassade? 

Borde inte regionen ge fastigheter, där det finns möjligheter att bo permanent och en kommunal 

anslutningspunkt, allt bistånd att kunna göra så, t.ex. genom att vara behjälplig med 

vattenanslutning. 

 

Möjlighet för VA-anslutning utanför verksamhetsområde genom avtal är möjlig om man uppfyller de 

kriterier som ställs för anslutning. En prövning utförs alltid när en ansökan om VA-anslutning skickas 

in. Mer info om anslutning finns att läsa här: www.gotland.se/111618. 

 

Ligger fastigheten för långt ifrån de kommunala ledningarna, så att vi inte kan garantera godkänd 

vattenkvalité p.g.a. stillastående vatten, upprättas inte särskilda avtal då detta avråds juridiskt med 

bestämdhet. Dels för att förutsättningar på en fastighet kan förändras under tidens gång och också 

för att det innebär en risk för människors hälsa om man av misstag skulle få i sig ett icke tjänligt 

dricksvatten. 

Flertalet VA-abonnenter på Gotland är idag påkopplade till Region Gotlands VA-ledningsnät genom 

särskilda avtal, anslutning medges när förutsättningar finns, men inte när vattenkvalitén inte kan 

garanteras. 

 

Mariette Nicander, 

Ordförande Tekniska nämnden 
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